

Aika: 04.10.2017
kello 18:00

Paikka: Otakaari 4
02150, Espoo
Kiltahuone

Läsnäolijat: Anton Närekorpi Puheenjohtaja
Iiro Lindgren Sihteeri
Samuel Viitikko
Erik Jaatinen
Oskar van der Weij
Daniel Haaranen

1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1 Anton Närekorpi julisti kokouksen avatuksi ajassa 18:29.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT

5.1 Kuulumiskierros. Kiireistä huolimatta kaikille kuuluu hyvää.

6. JÄSENASIAT

6.1 Uudet jäsenet. **Päätös: Hyväksytään uusi jäsen: Salla Finnilä**

6.2 Raadin palaute. Ei uutta palautetta.

7. YLEISTÄ

7.1 Kunniamerkit 104. ½-Hermannissa

7.1.1 Remonttilahja. **Päätös: Palkitaan Jaakko Aho ja Aleks Aalto kuohuviinillä ja nimiplakaatilla.**

7.1.2 Hopeiset Kunniamerkit. Käytiin keskustelua mahdollisista ehdokkaista kiltalaisten ehdotuksien perusteella. Ehdotuksia olivat Jaakko Klinga, Ville Kirjonen, Lauri Pöyry ja Jaakko Aho. Järjestetään käsiäänestys, jossa tyhjä ääni on tyhjä ääni ja missä voi äänestää niin montaa kuin halajaa.

Jaakko Klinga: 6 Kyllä

Ville Kirjonen: 6 Kyllä

Lauri Pöyry: 6 Kyllä

Jaakko Aho: 2 Kyllä, 3 ei, 1 Tyhjä

Päätös: Annetaan hopeinen ansiomerkki Jaakko Klingalle, Ville Kirjoselle ja Lauri Pöyrylle.

- 7.2 Kiltahuoneen avajaiset 19.10.
Järjestetään ensin virallinen osuus noin kello neljän aikoihin, jonka jälkeen epävirallisemmat tupaantuliaiset.
- 7.3 Raadin Kämppäkierros 12.10. ja alkoholiton virkistys
Anton Närekorpi tekee aikataulun kämppäkierroksesta.
- 7.4 Syksyn sääntömuutokset
Nimenmuutoksen keskustelu ja infotilaisuus järjestetään kiltahuoneella 11.10.
- 7.5 Testamentit
Anton Närekorpi muistutti kaikkia aloittamaan testamenttien teon ajoissa.
- 7.6 Toimihenkilöille virkistystä
Mietittiin toimihenkilöille yhteistä virkistystä, mutta ei vielä päätetty mitään.
- 7.7 Pyöreäntornin killan arvoiset
Päätös: Ehdotetaan raadin puolesta Jussi Hietalaa ja Markus Melanderia.
- 7.8 Kiltahuoneherkut ja perjantaipullo
Kiltahuoneherkkujen suhteen ja karkkikoneen täytössä pitää aktivoida kiltahuonevastaavia. Iiro Lindgren myös ehdotti, että alettaisiin järjestää perjantaipullon arvontaa.
8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
- 8.1 104 ½ -Hermannin 7.-8.10.
- 8.1.1 Vuosijuhlatoimikunta
Erik Jaatinen kertoi, että viime vuoden vuosijuhlavastaava Irene Konola kertoo sitsien aikana uudet vuosijuhlavastaavat, jonka jälkeen Erik Jaatinen kertoo 105. Hermannin suunnitelmista
- 8.1.2 Rahatilanne ja yhteistyökumppanit
Erik Jaatinen kertoi rahatilanteen olevan kunnossa.
- 8.1.3 Plaseeraus
Erik Jaatisen mukaan Suvi Ojala tekee tällä hetkellä plaseerausta.
- 8.1.4 Alumnit ja r77
R77 vuosikurssin saapumisajasta ei ole tietoa: he tulevat, kun tulevat.
- 8.2 Ympäristöteekkaripäivien sitsit
Firmoja on saatu hyvin tapahtumaan mukaan. Akvaa pitäisi aktivoida suunnittelun suhteen enemmän. Huomenna kokous Akvan kanssa.
- 8.3 Lukkari-info
Ensi perjantaina suunnitellaan uusia sitsilauluja.
9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA
- 9.1 Ida Tasa ei ole paikalla.
10. OPINTOTOIMIKUNTA
- 10.1 Alumniasiaa
- 10.1.1 Alumnitapaaminen

Tarkoitus järjestää ensin kierros Väreeseen työmaalla jonka jälkeen vierailu remontoidussa Dipolissa. Tämän jälkeen mentäisiin jatkoille johonkin Otaniemen saunatilaan.

10.1.2 Alumnitoiminnan kehittäminen

Pohdittiin, miten alumnitoimintaa voitaisiin kehittää eteenpäin.

10.2 Mittarimaisterien apukysymykset

Laitetaan viikkotiedotteeseen.

10.3 Koulun kokoukset

Samuel Viitikko harmitteli, ettei hän ole ehtinyt käymään kokouksissa. Samalla hän kertoi, etteivät myöskään opintoavut ole päässeet korvaamaan. Samuel Viitikko totesi, että opintoapuja pitäisi ensi vuonna aktivoida paremmin

11. FUKSITOIMIKUNTA

11.1 HBN!??!

Käytiin yhdessä raadin rastin tehtävät läpi. HBN jatkot järjestetään 3+ saunassa.

11.2 Fuksien kuulumiset

Fukseille kuuluu hyvää.

11.3 Fuksien liikuntapäivä

Tapahtuma on järjestelyiden osalta valmis.

11.4 Fuksiaiset

Käytiin yhdessä läpi raadin vastuut.

11.5 Muut

Iiro Lindgren kertoi, että tällä hetkellä hommaa on paljon, mutta siitä huolimatta kaikki on hoidossa.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA

12.1 Silja Yli-Juuti ei ole paikalla.

13. RUUTISET-TOIMIKUNTA

13.1 3. lehti on valmis.

13.2 4. lehden suunnittelu aloitetaan Puolihermannin jälkeen.

14. EXCURSIOTOIMIKUNTA

14.1 Niko Kälkäjä ei ole paikalla.

15. RAHA-ASIAT

15.1 Hyväksyttävät korvaustositteet ja laskut. **Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat korvaustositteet ja laskut.**

15.2 Killan tilillä 6787,52 euroa.

15.3 Budjettikatsaus

Käytiin syksyn budjettia läpi. Tällä hetkellä ennusteena ollaan menossa 2000€ miinukselle budjettiin nähden. Todettiin, ettei ole tarpeellista ryhtyä säästötoimenpiteisiin. Anton Närekorpi myös muistutti täyttämään budjettityökalua.

16. TIEDOTUS

16.1 IG:n ja FB:n päivitys

Todettiin, että sosiaalista mediaa tulisi päivittää enemmän. Varsinkin ulkoexcursion vähäinen some-näkyvyys on harmillista.

17. AYY JA ITY

17.1 Edustajistovaalit

Anton Närekorpi kehotti kaikkia äänestämään edustajiston vaaleissa.

18. MAIK JA AA-KERHOT

18.1 MAIK-sitsit

Tänä vuonna teemana on punaisten lyhtyjen muumilaakso.

19. RIL JA TEK

20. M.E.T.A

21. SEURAAVA KOKOUS

1.1 Seuraava kokous 11.10. kello 18:00.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

1.2 Anton Närekorpi päätti kokouksen kello 21:02

VAKUUDEKSI

Anton Närekorpi
Puheenjohtaja

Iiro Lindgren
Fuksikapteeni